
SE-PO.0052-3/10
P R O T O K Ó Ł      Nr  LXIV/10

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   18 marca  2010 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  18

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - nieobecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - nieobecna

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Otwarcie sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Otwieram LXIV sesję Rady Miejskiej, zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 Ustawy o samorządzie 
gminnym. Witam wszystkich gości Burmistrza, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta, Kierowników 
Wydziałów UM, dyrektorów jednostek i zakładów budżetowych, prezesów spółek miejskich 
mieszkańców
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W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrz Marek Mrozowski, Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, Skarbnik Miasta – Urszula 
Polak – Wałek, dyr. MOSIR Henryk Michalski, dyr. MOPS  Teresa Banaś, Kierownicy Wydziałów

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że na sali obrad jest wystarczająca liczba radnych do kontynuowania obrad

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są uwagi pytania do porządku obrad sesji Rady Miejskiej 

Radna Zofia Bazańska : Proszę o wprowadzenie do porządku obrad sesji pkt. dot. przedstawienia 
protokołu Komisji Rewizyjnej z kompleksowej kontroli zadania inwestycyjnego rewitalizacja czeladzkiej 
średniowiecznej starówki – etap 1. W celu przyjęcia wniosków pokontrolnych i skierowania
ich do wykonania. Wprowadzenie do porządku obrad sesji Rady Miejskiej pkt. obejmującego przyjęcie
protokołu Komisji Rewizyjnej dot. kontroli adaptacja budynku po szpitalu psychiatrycznym na
ul. Szpitalna 5

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Proponuję te zmiany wprowadzić po pkt. 6 czyli po przyjęciu aktualizacji programu rewitalizacji 
obszarów miejskich Czeladzi 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy ktoś proponuje jeszcze jakieś zmiany

Radny Andrzej Świątek : Uważam, że rozpatrywanie dziś spraw Komisji Rewizyjnej poniekąd 
uważam za nie trafione, uważam, że jest to działanie przedwczesne pochopne, dlatego, że dokumenty 
dot. tego zadnia zostały przygotowane dopiero w dniu wczorajszym na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej

Radna Teresa Kosmala : Wnoszę o nie przyjmowanie dzisiaj protokołów z Komisji Rewizyjnej 
ponieważ chciałabym się z nimi zapoznać a do tej pory nie miałam takiej możliwości 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Proponuję aby w pkt. 7 było przedstawienie przez Komisję Rewizyjną protokołu dot. Kontroli adaptacji
budynku po szpitalu psychiatrycznym przy ul. Szpitalnej 5

GŁOSOWANIE za zmianami wprowadzonymi przez Radną Zofię Bazańską

    13  głosów za
      2  głosy  przeciw
      2  głosy wstrzymujące
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wniosek został przyjęty

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Propozycja w pkt. 8 przedstawienia przez Komisję Rewizyjną końcowego protokołu kompleksowej 
kontroli rewitalizacja czeladzkiej średniowiecznej starówki – etap 1

GŁOSOWANIE za zmianami wprowadzonymi przez Radną Bazańską

    11  głosów za
      3  głosy  przeciw
      3  głosy wstrzymujące

wniosek został przyjęty

PORZĄDEK OBRAD  LXIV SESJI
RADY MIEJSKIEJ  W CZELADZI

18 marzec   2010 r. godz. 1200

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Interpelacje i wnioski radnych.

Dyskusja i  głosowanie nad otrzymanymi projektami  uchwał w sprawie      :  

D o t y c z ą c e  z m i a n  w  b u d ż e c i e  m i a s t a  n a 
2 0 1 0 r . :  

5. 
 w sprawie  zmian w budżecie miasta na 2010 rok

D o t y c z ą c e  i n n y c h  s p r a w  z a s t r z e ż o n y c h  d o 
k o m p e t e n c j i  r a d y :  

6.

W sprawie przyjęcia aktualizacji Programu Rewitalizacji 
Obszarów Miejskich Czeladzi na lata 2009-2015

a). wprowadzenie
b). dyskusja 
c) podjęcie uchwały 

  7.   Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną  końcowego protokołu komisji rewizyjnej
         dot. kontroli adaptacji budynku po szpitalu psychiatrycznym na ul. Szpitalna 5
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8.   Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną  końcowego protokołu z kompleksowej        
kontroli „Rewitalizacja czeladzkiej średniowiecznej starówki – etap 1 ( infrastruktura )”

      9.    Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych
     10.    Zapytania i  interwencje radnych.
     11.   Odpowiedzi  na zapytania i interwencje radnych. 
     12.   Przedstawienie i rozpatrzenie spraw kierowanych do Rady Miejskiej.
     13.   Sprawy bieżące.
     14.   Zamknięcie obrad sesji.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że porządek obrad sesji został przez Radę przyjęty

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy jest możliwość zwolnienia z podatków od nieruchomości pracowni artystycznych i twórców
dot. to zarówno prowadzenia działalności w zasobach gminnych jak i spółdzielczych

Radny Ireneusz Gawroński : Sprawa pierwsza to godziny otwarcia poczty na Piaskach poczta jest
czynna od godz. 11 do 18, powinniśmy w tej sprawie interweniować, podmurówka stadionu na 
Piaskach odpada z niej tynk, lustra panoramiczne usytuowane na ul. Spacerowej i ul. Katowickiej
wymagają odnowy i oczyszczenia, proszę o uporządkowanie terenu wokół Pomnika Górników
jeden z inwalidów mieszkający na Oś. Dziekana prosił o wyznaczenie dla niego miejsca do 
parkowania, monitoring zamontowany na budynku NOTU' jest ustawiona w ten sposób, że swym 
zasięgiem obejmuje mały obszar terenu, sprawa symboli faszystowskich na ścianach

Radny Andrzej Świątek : Czy została zakończona modernizacja wentylacji nawiewnej w budynku 
przy ul. Szpitalnej 5, jakie są tego koszty, nie ma pkt. przesiadkowego na ul. Grodzieckiej, który 
rozwiązał by problem dojazdu do rynku starszych mieszkańców Czeladzi, jakie były okoliczności 
rozwiązania umowy z byłym Prezesem ZIK Panem Górniakiem, sprawa reklamy Bramy Gospodarczej
Śląska dlaczego Panie Burmistrzu zleca Pan to zadanie firmie, jak w Urzędzie Miasta w wydziale 
Promocji jest taki sztab ludzi

Radny Władysław Oczkowicz : Chciałabym zapytać na jakim etapie jest sprawa studni 24

Radny Czesław Badura : Usytuowanie znaków wskazujących ulice ( Sobieskiego, Sadowa, Zielona
Boguckiego, Wspólna ) osoby, które chcą znaleźć te ulice mają problem proszę o instalacje takich 
znaków informujących, odwodnienie ul. Będzińskiej na wysokości centrum handlowego M1, woda tam 
stoi jest zwężenie drogi i jest to zagrożenie dla ruchu

Radny Krystian Dąbrowski : Czy jest możliwość aby autobusy linii 27 i 42 mogły zatrzymywać się
na ul. Grodzieckiej

Radny Janusz Gątkiewicz : Mieszkańcy ul. Słowiańskiej, którzy dojazd do swej posesji mają 
wyłożoną kostka brukową proszą o jej wymianę ponieważ jest bardzo zniszczona, wjazd do Osiedla 
Piłsudskiego występują tam duże dziury, mieszkańcy tego Osiedla proszą także o interwencje 
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w sprawie parkowania tam samochodów ciężarowych a jest tam znak zakaz wjazdu pojazdów 
powyżej 3,5 tony, ul. Nowopogońska przy Gimnazjum nr 3 to jest działka prywatna ale wygląda to 
fatalnie śmieci i chaszcze 

Radna Zofia Bazańska : Reklama na skrzyżowaniu ul. 1 Maja i ul. Staszica po zmroku jej 
funkcjonowanie jest nie do przyjęcia stwarza zagrożenie, czy w strefie 0 na Rynku jest dozwolone
wywieszanie takich reklam, słupki wkopane na ul. Staszica zgłaszałam to już wcześniej jak na razie 
bez efektów, skargi mieszkańców dot. usytuowania przystanków autobusowych, czy jest możliwość
stworzenia nowego przystanku autobusowego na wysokości targowiska przy ul. Grodzieckiej 

Radna Teresa Kosmala : Sprawa protokołu z Komisji Rozwoju z 23 lutego 2010 protokół ten nie 
oddaje tego co działo się na Komisji Rozwoju, porządek Komisji nie został wyczerpany proszę 
o wyjaśnienia

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji
   

Zmiany w budżecie omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak - Wałek

Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej Grażyna Strączek : Komisja pozytywnie 
zaopiniowała ta uchwałę

Głosowanie

1. Czesław Badura - za
2. Zofia Bazańska - za
3. Krystian Dąbrowski - za
4. Krzysztof Francikowski - nieobecny
5. Ireneusz Gawroński - za
6. Janusz Gątkiewicz - za
7. Mirosław Kędzierski - za
8. Marian Kita - za
9. Wiesław Konderak - za
10. Teresa Kosmala - za
11. Andrzej Mentel - nieobecny
12. Jolanta Moćko - nieobecny
13. Marcin Musiał - za
14. Władysław Oczkowicz - za
15. Dominik Penar - za
16. Marek Rajca - za
17. Grażyna Strączek - za
18. Andrzej Świątek - za
19. Sławomir Święch - za
20. Hanna Szotowska - za
21. Danuta Walczak - nieobecna

uchwała została podjęta

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

W sprawie przyjęcia aktualizacji Programu Rewitalizacji Obszarów Miejskich Czeladzi na lata 2009-
2015
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a). wprowadzenie
b). dyskusja 
c)  podjęcie uchwały 

Temat omawia Z -ca Kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Z -ca Kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba
3. Kierownik wydziały Rozwoju Miasta Zofia Gajdzik
4. Radna Grażyna Strączek 
5. Radna Teresa Kosmala
6. Radny Ireneusz Gawroński

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kto z państwa jest za przyjęciem uchwały

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów  przeciw
      3  głosy wstrzymujące się

uchwała została podjęta

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną  końcowego protokołu komisji rewizyjnej
dot. kontroli adaptacji budynku po szpitalu psychiatrycznym na ul. Szpitalna 5

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Proszę Panią Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie protokołu 

Radna Teresa Kosmala : Zgłaszam wniosek o 10 minut przerwy

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 10 minut przerwy

Wznawiam obrady po przerwie

Radna Zofia Bazańska : Odczytuje protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 16.02.2010
dot. kontroli adaptacji budynku po szpitalu psychiatrycznym przy ul. Szpitalna 5

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli
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1. Radny Andrzej Świątek
2. Radna Teresa Kosmala
3. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
4. Radna Zofia Bazańska

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kto z państwa jest za przyjęciem protokołu Komisji Rewizyjnej dot. kontroli adaptacji budynku po 
szpitalu psychiatrycznym ul. Szpitalna 5

GŁOSOWANIE 

     12     głosów za
      3  głosy  przeciw
      2  głosy wstrzymujące się

protokół został przyjęty

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną  końcowego protokołu z kompleksowej kontroli 
„Rewitalizacja czeladzkiej średniowiecznej starówki – etap 1 ( infrastruktura )”

Radna Zofia Bazańska : Odczytuje protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 16.03.2010

Radny Marcin Musiał odczytuje wnioski Komisji Rewizyjnej

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
3. Radny Marcin Musiał
4. Radna Grażyna Strączek
5. Radny Andrzej Świątek
6. Radca Prawny Ireneusz Żarłok

Radny Marcin Musiał odczytuje wypracowany wniosek Komisji Rewizyjnej 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są jeszcze pytania uwagi do tego wniosku

GŁOSOWANIE 

     12     głosów za
      3  głosy  przeciw ( Radna Teresa Kosmala )
      1  głos wstrzymujący 

7



wniosek został przyjęty

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kto z państwa jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia wniosków pokontrolnych
z protokołu końcowego z Komisji Rewizyjnej z kontroli rewitalizacja czeladzkiej średniowiecznej 
starówki – etap 1

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Sławomir Święch                             -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

GŁOSOWANIE 

     12     głosów za
      3  głosy  przeciw ( Radna Teresa Kosmala )
      1  głos wstrzymujący 

uchwała została podjęta

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Sprawa symboli faszystowskich zostaną one usunięte, prace przy pawilonie Eden zostały podjęte 
następuje tam demontaż wentylacji wewnętrznej, malowanie, zadaszenie, zmiana podłoża
jeśli chodzi o miejsca parkingowe dla inwalidów na Osiedlu Dziekana to zostaną takie wyznaczone

Skarbnik Miasta Urszula Polak – Wałek : Sprawa zwolnień od podatku dot. nieruchomości 
związanych z działalnością artystyczną i twórczą, nasza uchwała w sprawie ustalenia stawek podatku 
od nieruchomości w zwolnieniach ma zapis, że zwalnia się z podatku od nieruchomości grunty oraz
budynki lub ich części będących w posiadaniu miejskich instytucji upowszechniania kultury 
z wyjątkiem zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej, tutaj chodzi o zwolnienie podmiotowe
których Rada nie może dokonać, nie znamy skali ilu jest tych artystów, i co możemy zrobić w ramach 
tego zwolnienia, istnieje możliwość umorzenia podatku ze względu na trudna sytuację materialna 
lub interes publiczny.

Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski : Kamera na ul. Dehnelów jest to kamera 
obrotowa, skierowana jest na główne punkty takie jak przystanki autobusowe, pałac, pawilon 
handlowy, jeżeli są uwagi dot. zasięgu pola kamery, to zapraszam do mnie i ustawimy ją odpowiednio
sprawy napisów została zgłoszona do MZGK do zamalowania, parkowanie na ul. Legionów przez 
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samochody ciężarowe, nie dostawaliśmy tego typu zgłoszeń, mieszkańcy w tej sprawie do nas nie 
dzwonili, ul. Nowopogońska jest to działka prywatna inwestor tam miał budować pawilon, sprawdzimy
to na jakim jest to etapie i nakażemy uporządkować ten teren.

Radny Marian Kita : Takie sprawy jak znaki faszystowskie powinny być załatwione od ręki od razu
powinny być one zamalowywane

Dyr. MOSIR Henryk Michalski : Sprawa nieruchomości na ul. Mickiewicza, podmurówka zostanie
poprawiona w ramach gwarancji

Z -ca Kierownika wydziału Rozwoju Miasta Małgorzata Skiba : Ruch autobusowy przez Rynek
i punkt przesiadkowy na ul. Grodzieckiej, przed rozpoczęciem rewitalizacji ten ruch autobusowy 
przebiegał przez Rynek, w trakcie rozpoczęcia robót zostały uruchomione dwa przystanki 
na ul. Grodzieckiej i przy policji, przystanki czasowe, które miały funkcjonować do czasu zakończenia
rewitalizacji, nie było mowy, że będzie uruchomiony punkt przesiadkowy na ul. Grodzieckiej
mówiliśmy o punkcie przesiadkowym po zakończeniu rewitalizacji na nowych przystankach
w starym mieście i przystanki te zostały uruchomione od pierwszego marca, być, może pytał Pan 
o przystanki, które są w projekcie kolejnej inwestycji przebudowy ronda i ul. Kombatantów
ta inwestycja jeszcze się nie rozpoczęła nie była realizowana, linia 42 i 27, żeby te autobusy 
wykonywały trasę przez ul. Grodziecką muszą być zwiększone koszty w budżecie miasta
jeśli chodzi o reklamy świetlne to my nie wydawaliśmy, żadnej zgody na nie, zaprosiliśmy na przyszły
tydzień Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków i zobowiązujemy się sprawdzić to czy mogą
one być na starym mieście, sprawa Gospodarczej Bramy Śląska jest to projekt promocji inwestycyjnej 
to projekt, który został wybrany w innym działaniu niż projekt gospodarczej bramy śląska to nie jest ten 
sam projekt, to są dwa różne projekty, ten projekt dot. promocji inwestycyjnej wartość tego
projektu to ponad 400,000 i tak zostało udzielone zamówienie, zgodnie z ustawą prawo zamówień
publicznych, nie robiliśmy tego sami, ponieważ tych zamówień było bardzo dużo a po drugie
nie możemy sfinansować z pieniędzy unijnych płacy naszych pracowników

Sekretarz Miasta Dorota Bąk : Ponieważ nie ma Pana dyrektora jest teraz na spotkaniu, Ja 
postaram się odpowiedzieć w imieniu MZGK, mówiliśmy o lustrach przy ulicach Spacerowej 
Katowickiej, o pomniku górników wszystkie te rzeczy przekażę dyrekcji MZGK, powody rozwiązania 
umowy z Prezesem ZIK Panem Jerzym Górniakiem, Pan Górniak nie podał powodów, złożył 
wypowiedzenie z powodów osobistych, prace związane w sprawie studni są prowadzone
za tydzień na sesji podam więcej informacji, sprawa dot. oznakowania ulic na Maderze, też zostanie
to przekazane dyrekcji MZGK, woda na ul. Będzińskiej będziemy zwracać się do Generalnej Dyrekcji 
Dróg i Autostrad, sprawa dziur na ulicach Słowiańskiej i Piłsudskiego, też ta informacja zostanie 
przeze mnie przekazana

Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska : Dyrekcja MZGK rozmawiała z Generalną Dyrekcją
i prawdopodobnie dopóki nie zakończą przebudowy tych rond to na razie nie będą realizowali tej 
sprawy muszą skończyć ten etap inwestycji

Radny Andrzej Świątek : Chciałbym zapytać Panią Sekretarz jak wygląda sytuacja zaopatrzenia 
Miasta we własną wodę

Dyr. MZGK Krzysztof Malczewski : Wentylacja budynku na ul. Szpitalnej nr 5 jest sprawna

Dyr MGK Robert Szczupider : Lustra na ul. Katowickiej i Spacerowej, zrobimy przegląd tych luster 
pomnik górników i teren wokół niego, zostanie uporządkowany, swastyki na murze zostanie to 
zamalowane, tablice wskazujące nazwę ulic zostaną uzupełnione, odwodnienie ul. Będzińskiej
na wysokości centrum handlowego M1 jest to połączone z inwestycją Gospodarcza Brama Śląska
progi na ul. Słowiańskiej zostaną wykonane, sprawa kostki na dojeździe do posesji zostanie 
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sprawdzona, ul. Piłsudskiego uzupełniamy wszystkie powstałe ubytki w jezdni, Słupki na ul. Sportowej
i ul. Staszica jest to w projekcie przebudowy drogi przez Generalną Dyrekcje Dróg

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Mieszkaniec, który był obecny przez część naszej sesji zgłosił zdarzenie, które miało miejsce
wokół jego posesji prosił, aby inwestor, który używa tam ciężkiego sprzętu i używa drogi doprowadził 
tą drogę do stanu poprzedniego 

Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Niebylski : Byłem tam i oglądałem tą drogę jest to jedna
z dwóch dróg dojazdowych do przyszłych nieruchomości, które tam będą budowane, jest to droga 
gruntowa idzie wzdłuż posesji tego Pana, jeżeli tam ciężki sprzęt będzie wjeżdżał automatycznie 
rozjedzie tą drogę, ktoś kto dawał zezwolenie na takie usytuowanie działek myślę, że brał to pod 
uwagę, kwestię rozwiązania tego problemu myślę, że razem z dyr. MZGK spróbujemy to jakoś 
rozwiązać

Radny Andrzej Świątek : Pół roku temu kiedy Prezesem ZIK był Pan Górniak deklarował się, że 
czyni takie inwestycje, iż pozwolą one na przebicie się pod drogą szybkiego ruchu DK 94 Staszica i 
przeniesie wodę pozyskiwaną ze studni Grodziecka, Szpitalna na teren obok ulicy DK 94, czy ta 
inwestycja rzeczywiście została wykonana i jakie są  tego efekty, czy w Czeladzi faktycznie jest mniej 
wody niż było 15, 20 lat temu 

Radna Teresa Kosmala : Chciałabym się dowiedzieć do kogo należy ta utwardzona droga 3 Szyb
bo według mojej informacji jest to droga gminna, a jeśli jest to droga gminna to nie ma takiej 
możliwości, żeby nie wyegzekwować od inwestora aby utwardził tą drogę tym bardziej, że z niej 
korzysta 

Radna Grażyna Strączek : Chciałabym się dowiedzieć czy coś więcej wiadomo w sprawie wycięcia 
drzewa, krzewów na ul. Robotniczej i uporządkowanie terenu wokół sklepu Biedronka

Radny Ireneusz Gawroński : Ul. Reymonta 1, 3, 5 dot. trelinki po robotach na ul. Cmentarnej 
parking przy restauracji Galeo odpowiedź nie jest taka jak oczekiwałem, szkoda tego miejsca bo to 
jest kawałek traktu przy rynkowego, Próg zwalniający na ul. Mickiewicza 

Radny Mirosław Kędzierski : Kiedy ul. Betonowa będzie zrobiona tak, żeby można nią było jeździć
na ostatniej Komisji Oświaty złożyłem pytania na, które zaproponowano mi odpowiedź na piśmie
do dzisiaj takiej odpowiedzi nie uzyskałem

Radna Zofia Bazańska : Chciałam zapytać kto zajmuję się naszymi gminnymi słupami 
ogłoszeniowymi bo stan ich jest opłakany 

Radna Teresa Kosmala : Rozumiem, że odpowiedź w sprawie komisji dostanę na piśmie 

Sekretarz Miasta Dorota Bąk : Na stronie znajduje się zarówno protokół z obrad komisji a także
w załączeniu plik dźwiękowy

Radny Marcin Musiał : Mieszkańcy zwrócili się do mnie o poprawę stanu nawierzchni drogi przy 
ul. Górniczej, a także posprzątanie i uporządkowanie Parku Alfred
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Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Dyr. MGK Robert Szczupider : Sprawa wycięcia drzewa zgłaszana przez Radną Strączek, sprawdzę
to i udzielę Pani odpowiedzi, krzewy na ul. Robotniczej i skrzyżowaniu z ul. 27 Stycznia, a także
w rejonie ul. Dalekiej nawiązaliśmy kontakt z właścicielami i w pierwszym podejściu wyrazili zgodę
abyśmy my to wycieli mimo tego, że dotyczy to ich działki, po czym wycofali się z tego stwierdzili
zarówno jedni jak i drudzy, że załatwią ten temat sami, będziemy tego pilnować, ul. Reymonta 1, 3, 5
w ubiegłym roku poprawiliśmy stan tej nawierzchni, oczywiście trzeba zdawać sobie sprawę z tego
że były to naprawy miejscowe, sprawdzimy to jeżeli po sezonie zimowym coś się zmieniło na 
niekorzyść to uzupełnimy, wykonaliśmy to zgodnie z obietnicą, parking przy restauracji Galeo 
wystąpiliśmy do właściciela drogi do Powiatowego Zarządu Dróg decyzja jest taka jaką państwo 
znacie, kopia tego pisma została skierowana do rady, próg na ul. Mickiewicza zostanie on w tym 
sezonie zrobiony, dziury na ul. Betonowej zaczęliśmy działania naprawcze na wszystkich 
nawierzchniach, w niedługim czasie  zostanie to naprawione, słupy ogłoszeniowe my słupów jako 
takich nie mamy w swojej gestii są tylko płaskie tablice osiedlowe

Radna Teresa Kosmala : Krzewy zostały już przycięte

Burmistrz Marek Mrozowski : Ul. 3 Szyb jest to sprawa dość świeża tak się składa, że Starostwo
Powiatowe wydało decyzję na budowę nie patrząc na to czy jest dojazd, czy nie a więc te inwestycje 
nie mają dostępu do drogi publicznej, sprawa druga, mówiliśmy nie dawno o ul. Staropogońskiej
o jej szerokości, tu mamy przykład właśnie kiedy droga ma 4 metry i ktoś komu nie pasuje, żeby 
cokolwiek było budowane pozostawi tam samochód, to wtedy są problemy, my właśnie, żeby uniknąć
takich sytuacji projektujemy te drogi szersze, kolejna sprawa to woda dla miasta, wody mamy pod 
dostatkiem natomiast ograniczone zostały dostawy z Cehamogu dlatego, że woda ta nie spełnia 
odpowiednich kryteriów, ZIK podjął działania w celu wykorzystania innych ujęć wody na terenie 
Czeladzi, nie ma właściwego ciśnienia związku z tym obecnie rozpoczęto projektowanie dwóch 
hydroforni, umożliwią one przepompowanie wody z zachodniej części miasta do części poza tym
są prowadzone odwierty przy studni S 24

Radny Andrzej Świątek : Plac przed Edenem jest wykorzystywany przez dostawców towaru
płytki, po których można było chodzić uległy zniszczeniu 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Jest to temat nasz wewnętrzny osiedlowy ja Panu powiem jakie prace są tam planowane

Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Odczytuje zażalenie Pani Izabeli Wyszowskiej na Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej

Dyr. MOPS Teresa Banaś : omawia temat związany z zażaleniem na MOPS

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
24.02.2010 na moje ręce Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Świątek
złożył wniosek o rozpatrzenie protokołu końcowego na sesji Rady Miejskiej 
Radny Marcin Musiał, Radna Zofia Bazańska, Radny Czesław Badura złożyli rezygnację z pracy 
w Komisji Rewizyjnej
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Dot. pkt. 13 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Pismo Pani Alicji Janiszewskiej odpowiedź już została przygotowana

Pismo dyr. ZBK Krzysztofa Malczewskiego 

Pismo Kierownika wydziału Spraw Obywatelskich dot. Repatriantów Włodzimierza i Olgi Grysiuk 

Pismo od mieszkańców budynku 22 z ul. Powstańców Śląskich do dyr. ZBK

Pismo Kierownika Rozwoju Miasta Zofii Gajdzik dot. budowy targowiska

Pismo dyr. Wydziału Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego dot. informacji sporządzenie załączonych 
wzorów tabel

Pismo mieszkańców z ul. Katowickiej dot. skargi na uciążliwości prowadzenia działalności 
gastronomicznej lokalu Euro bistro w Czeladzi

Pismo dot. ustalenia rozkładu godzin pracy aptek

Pismo do Pana Marka Szymanka Radcę Prawnego Kancelarii Prawnej Grynhoff, Woźny, Maliński
w odpowiedzi na pismo z 04.03.2010

Dot. pkt. 14 – porządku obrad Sesji

Z -ca przewodniczącego Rady Miejskiej – Janusz Gątkieicz

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam Sesję Rady Miejskiej.

                                                                                                       

  

            Przewodniczący

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

Protokołował:
Krystian Załęczny

• integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
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